
PROTOKOL 


z dyskusji pubUcznej nad przyj~tymi rozwi~zaniami w U.1~:I'U.;jll;; Zmiany 
Srudium Uwarunkowaii i Kierunkow Zagospodarowania Przes,tn~elllDego Miasta Rzeszowa 

Nr 27/4/2009 na Osiedlu Zwi~czyca-

Protok61 w dniu 7 <:rnn,u"" 2017 L, W przy 
ul. Slowackiego 9, w Sali konferencyjnej, przez Kus- Sojka, pracownika Biura Rozwoju 
Miasta Rzeszowa. 

podstawie art. 11 10 usta~y z dnia 27 marca 2003 r. 0 planowaniu i 
przestrzennym (Dz. U. z 2017 r. poz. 1073) w zwi¢u z art. 4 ust 2 ustawy z 
o 0 planowaniu i za{ws:nodar 
Sanitarnej oraz ustawy 0 ochronie zabytk6w i nad zabytkarni 
871)w dniu 7 listopada 2017 r., przeprowadzono dyskusjy publicZlll:! nad 
w Nr 27/4/2009 Studiurn Uwarunkowail i 
Przestrzennego Rzeszowa na osiedlu w Rzeszowie. 

I. Lista obecnosci stano wi zalllcznik do protokolu. 
i powitanie nastllpiio 0 godz. 

II. w dyskusji zabrali: 
1. Pani mgr inz. Rzeszowa. 
2. Pan mgr inZ. Rzeszowa, glowny 

3. 	 Pani mgr into 
projektant 

Pan Rog powital POlLnllJrIll101Nai 0 temacie dyskusji publicznej oraz 
przedstawil projektantky zmiany Studium. 

na mapie Rzeszowa studium, 
do kt6rego przystl:!piono na podstawie uchwaly 0 przysilfpieniu z 29 2009 roku, oraz 

zrniany w CZySCl Wyjasnila, ze zmiany zostala wylozona 
publicznego w 2014 roku. Do projektu splynylo wiele uwag, ktore 

przeanalizowane i wprowadzone do projektu. Dodala, ze w miydzyczasie w 2015 roku zrnienHy 
przepisy opracowail planistycznych i obligatoryjne stalo tzw. 
chlonnosci terenu. Do novvych uwarunkowaft wskazanych "' dostosowano terenow 
objytych etapem czyli wykJadanej obecnie do wgl~du 

Projektantka poinfonnowala 0 	 oraz 
o etapach prac nad projektem zrniany Studiurn. 

Projektantka omowila najistotniejsze plansze kierunk6w 
zagospodarowania teren6w. Szczegolowo omowila projektowan~ struktury funkcjonalno

komunikacyjny stanowi'1,q. ..LlUfi nT'P""'"'''' S 19 i 
przebiegaj'1ca przez teren at do ulicy Podkarpackiej. Wzdluz 

zaprojektowane tereny komercyjnych, 
usJugowe, zabudowy wielorodzinnej, z 
W poludniowej opracowania, na terenie wskazala projektowane 
uslugi 0 ponadlokalnyrn w z potokuVULU""'''V' 

Lubczy i zalewow~. na poluoc od projektowanej drogi gl6wnej wskazala zabudowy 
wielorodzinn~ z publicznymi. wyjaSuiJa, ze projektowana w 

zabudowa wielorodzinna od projektowanej drogi gJownej zieleni 
urz').dzonej, a projektowana droga przy skrzyzowaniu z torami kolejowyrni bydzie biegla na 
wiadukcie Podkarpack'). przy z Dodatkowo 

projcktowanych jak np. droga wokel kompleksu 
zabudowy 1 

ponadlokalnych, a tereny polozone na Iwan-Ryznar 
dokumentacjy fotograficzn~ terenu z okolic cmentarza i z 2014 roku, oraz 
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podawac imiy i nazwisko do protokolu, 
za uwagy, Pan R6g zachycH do pytan poinformowal, aby 

I. Osoba z sall zapytaia czy projektowana droga gl6wna, kt6ra biegnie przez Kaczerne rna taki sam 
ten planowany kiIka temu, 

W odpowiedzi pani Agnieszka lwan-Ryznar \\yjasnila , ze projektowanej drogi gl6wnej 
utrwalany we dla rniasta Rzeszowa od wiel u la1. 

C7c>rf'\Vf'\C" projektowanej gl6wnej, 

ze projektowana droga gl6wna miala 


szerokosc w liniach rozgraniczaj<}cych, 

3. Pani Elibieta Der~gowska zadala pytanie 0 to, dlaczego projektowane drogi nie Sq wyznaczane 
na terenach Zapytala r6wniez 0 na kt6l)'ch rniasto ""ykonuje a 
wg niej nie s,! aktualizowane od wielu lat. 
Pani Agnieszka Iwan-Ryznar ze 

dokJadna mapa z 
projekt 

przy sporz,!dzania plan6w rniejscowych i to ona jest aktualizowana, 

4. Pani Elibieta Der4Ygowska zapytala 0 planowane rozbi6rki w zwi()Zku z projektowan<} 

gl6wn~ powstalo tam nowych dom6w. 


s<} w trakcie 
Pan R6g ze wszystkie tereny 1Ia Osiedlu Zwiyczyca sl:f objyte pJanami 


co oznacza ze zgodnie z kt6rq 
wniosek 0 do BRtvlR 

zaopmlOwarua.:"JadrnieniJ, ze kazdy wniosek jest analizowany pod kqtem, lruydzy innyrni, 
z w projektach pian6w, a tym samym studium, pod 

publiczne takie jak drogi, w zwi:}Zku z tym jezeli ktos dostal na podstawie wniosku 0 warunki 
pozwolenie na budowy, to oznacza, ze w celu 

pUblicznego w postaci 

5. Pam Elibieta Der~gowska zapytala co z p6hora 
roku temu w budynek HH''''':>L,fi(.L'''' 

Pan szt:HC()fiV w dom 
gl6wnej z uIic,! 

podkreslil, ze 

6. Pani Elzbieta Der~gowska dlaczego projektowana 
na Kaczerne. 

to wlfska dr6Zka odchodzlfca 
od ulicy i moma JeJ dzialka 

musi co najmniej 10 meo'6w szerokosci. Projek'tant wytrumaczyl, ze 
poprowadzic gl6wnej, 
200 metr6w. Pan Grzegorz wskazal 
oraz z projektowanl:f 

ponadlokalnych na osiedlu zaznaczony kolorern czerwonym na 
lokaln~ kt6ra biegnie w c1l:fgu drogi, 0 kt6rej wspomniala pani Elzbieta 

IJrrI1Pl.ct""t wspomnial, ze biegnie ona dalej w nr~''''''IT7F''' 

7. Osoba z sali czy bydzie projektowane skrzyzowanie 
gl6wnC} W okollcy tor6w kolejowych. 
Pan ze w droga gl6wna v''"'''"n.... po rna tam 
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8. Osoba z sali zapytala, czy to inwestor bydzie decydowal co powstanie w ramach uslug 

ponadlokalnych. 

Projektant objasnil, ze zadaniem projektantow jest tylko okreslenie wytycznych dotycz~cych 


lokalizacji , skomunikowanie terenu. 


9. Osoba z sali zapytala 0 pol~czenie projektowallej drogi gl6wnej z Budziwojem. 

Pan Grzegorz R6g wyjasnil, ze taka mozliwosc istnieje poprzez ulicy Zwiyczyck~ ale nie zaleZy ona 

tylko od miasta, ale rowniez od Gminy Boguchwala, bo droga we fragmencie przed przekroczeniem 

Wisloka musialaby biec po ich terenie, ale korzysci bylyby obopolne. 


10. Osoba z sali zapytala 0 zielen publiczn~ na terenie objytyrn zmian~ studiurn. 

Pan Grzegorz Rag ",yjaSn1i, ze zieleil publiczl1l1 stano\o\-il1 pa.rki osiedlowe, kiare sruZq wszystkim 

mieszkancom, s~ ogoll1odostypne, a ich organizacjl1 i urz~dzaniem zajmuje si y miasto. Pani Agnieszka 

Iwan-Ryznar wskazala i omowila na podstawie rysunku zmiany studium tereny ZP-u. 


11. Osoba z sali zapytala czy nie ma problemow z przejyciem takjch terenow pod zielen urzl1dzon~. 


Pan Grzegorz Rog wyjasml, ze miasto star a siy pozyskiwac tereny przeznaczone pod uslugi publiczne. 

Projektant zwracil uwagy uczestnikaw dyskusji na tereny przeznaczone pod szkoly ponadpodstawow~ 


kt6re jest uslug~ celu publicznego, w zwi~ z tym teren ten moze zostac przejyty przez miasto, ale 

moze tam rowniez powstac szkola prywatna. 


12. Osoba z sali zapytala czy rue przewiduje siy problemow z pozyskamem terenow l1alez~cych 


do Krajowego Osrodka Wsparcia Rolnictwa? 

Pan Grzegorz Rog wyjaSnil, ze zasady i moZliwosci pozyskiwania przez miasto teren6w KOWR 

okreslaj~ zapisy prawa i nie nalez~ do kompetencji Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa. 


13. Osoba z sali zapytala 0 dzialkyprzy ulicy bocznej od ulicy Beskidzkiej . 

Pan Grzegorz Rog wyjasnil, ze numery dzialek bydzie moma sprawdzac na etapie wylozenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Nie rna moZliwosci sprawdzenia tego w skali 

1: 10000 na etapie Studium. 

14. Osoba z sali zapytala 0 tereny nad Paryj~. 


Pan Grzegorz Rog wyjaSnil, ze studium nie jest zmieniane w tym miejscu. 


15. Osoba z sali zapytala w jaki spos6b nowa droga g!6wna rna siy krzyzowac z uIic~ Beskidzk~. 


Pan Grzegorz Rog odpowiedzial, ze przewiduje siy skrzyzowanie ze swiatlarlli w poziomie terenu. 


16. Osoba z sali zapytala czy bydzie rozbudowywana droga do Boguchwaly, odchodz~ca pod k~tem 


ostrym od ulicy Beskidzkiej . 

Pan Grzegorz Rog wyjaSml, ze ta droga bydzie rozbudowywana tylko jesli zajdzie taka potrzeba, 

tzn. przede wszystkim, jezeli miasto dojdzie do porozumierua z Gmin~ Boguchwa!a. 


17.0soba z sali zapytala jak ze skrzyzowania ulicy Beskidzkiej z projektowan~ drog£} gl6wn~ bydzie 
siy zjezdZalo na jej rueruchomosc. 
Pan Grzegorz Rog wyjasnil, ze w projektach planow miejscowych, sporz~dzanych na mapach w skali 
1: 1000 rozrysowywany jest kaZdy element tej drogi i dopiero tam ostatecznie widac gdzie j jakie bydq 

mozliwosci i zasady zjazdow. 


18. Osoba z sali zapytala kiedy nalezy siy spodziewac, ze cos zacznie siy dziac w rejonie Zwiyczycy. 

Pan Grzegorz Rog wyjaSnil, ze me jest w stanie tego przewidziec. 

Pani Anna Rainczuk dod ala, ze kolejne etapy po planie miejscowym to s~ plany techniczne, 

budowlane, w ktorych okresla siy bardzo szczeg610we parametry. Pam Dyrektor dodala, ze wszystko 

zaczyna siy od skali og61nej i dyspozycji terenu, pai.mej powstaj~ plany miejscowe, a po ich 

uchwalaniu przychodzi czas na realizacjy, zabezpieczaj~c wtedy pieni~dze w budZecie miasta. 
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to 

dodal, ze moze rOVv11iez 
po estakadzie nad uliCll Karkonosk~ nAtn"',,;"? 

pasa rozdzielczego. 
ze droga bydzie 

tam wystarczaj~ca, zeby 

moz:na 11a 

przez Wojewody 
i od w wyjasnil, ze 

11a cel6w publicznych, kt6re okresla plan 
do prognozy flllansowej i w ua",,,"v' np,·c",>l.cnJU" 

Osoba z sali zapytala, czy projektowana na podstawie "spec
ustawy", 
Pani Anna Ramczuk ze jesli bydzie nadal funkcjonowala i srodki 

bydzie p1'Ze52;1:\:0,3, 

21. Osoba z sali czy projektowanll glown~ planuje 
np. br6w? 

Pan wyjasnil, ze to droga g16wnej, w mogll 
wszystkie samochody. Pani Anna Rainczuk dodala, ze jesli chodzi 0 v"",.a.ILL'-'L''-'Ul.a, Sll to juz zadania 
dla ruchu. 

22. Osoba z sall zapytala, czy skoro to droga ruchu pr,>:YSPlf~SZ'Jm~go to planowane 
sll 
Pan ze da 
w projekcie budowlanym po okresleniu uci:¢liwosci 

23. Osoba z sali zapytala czy pod drogi 
Pan wyjasnil, ie dojazd 

24. Osoba z sall czy bydzie dojazd wzdluz gl6wnej, na p61noc ulicy V""l'UULJ"-'" 

Pan R6g wyjasnil, ie oczywiscie dojazd bydzie poprzez serwi sowe. 
Anna Rainczuk ze droga serwisowa w 

drogi gI6vv11ej, tzn. droga gl6wna, drogi serwisowe i ekrany. 

dlaczego na ryslmJ...'1l gl6Vv11a w okolicy uIicy 

ze wynika to istniejllcej zabudowy w obrybie drogy nalezy zwyzic. 

26. Osoba z sall zapytala czy projektowana droga gl6Vv11a bydzie droga czteropasowll. 
Pan ze 
Pani Anna Rainczuk dodafa, ze moze w tej 
Pan 

takie rozwillZanie zastosowac i nie 

27. Osoba z czy to pojawi 
Pan Rag porn'ie1'dzil, i.e b~dzie dojazd boczny. i.e b<ydzie 
to oznaczone w planach 

28. Osoba z sali zapytala kiedy i gdzie bydzie moz:na wgl~d w dokladne przebiegi dr6g 
w stosunku do dzialek. 
Pan Grzegorz Rog odpowiedzial, ze projekt bydzie -wytozony do wgl~u publicznego w Biurze 
Rozwoju Miasta Rz,eszowa uplywem kadencji 

Osoba z sali zapytala w roku 
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Pan Grzegorz Rog wyjasnil, ze uchwalenie odb¢Zie siy prawdopodobnie w sierpniu lub wrzesniu, 
jesli wylozenie planu do wgl'}du publicznego odbydzie siy w czerwcu, ale wszystko zaleZy 
od szczegolow np. rozldadu sesji Rady Miasta w przyszlym roku, ktOlY w tej chwili nie jest znany. 

30. Osoba z sali zapytala dlaczego prowadzi siy t:rasy ruchu przyspieszonego przez zabudowy 

jednorodzinn,}. 

Pan Grzegorz Rog wyjasnil, ze nie da siy unikn'}c przejscia takich tras przez tereny prywatne, 

jak rowniez zbIizenia tras do istniej'}cej zabudowy. 


31. Osoba z saJi zapytala czy na skrzyzowaniu z ulic'} Beskidzk'} planowana jest sygnalizacja 

swietlna. 

Pan Grzegorz Rag wyjaSnil, ze ulica Beskidzka moze dochodzi6 bezposrednio do tej ulicy, natomiast 

samo skrzyzowanie zawsze jest przedrniotem projektu technicznego, ktory obejmuje 50 m drogi 

w kazd'} strony. 

Pani Anna Raiilczuk dodala, ze planowane jest skrzyzowanie ulicy Beskidzkiej z plano wan'} drog'} 

glawn'}, a szczegolowe infonnacje byd'} dostypne na etapie realizacji, natorniast plan rniejscowy 

nie moze blokowac rozwi¥aO. technicznych. 


32. Osoba z sali zapytala czy 0 wylozeniu planu dowiemy siy od Rady Osiedla jak w przypadku 

studium? 

Pan Grzegorz Rog wyjasnil, ze ogloszenie 0 wylozeniu do wgl'}du publicznego planu miejscowego 

podlega dokladnie takiej samej procedurze jaka byla w przypadku zmiany studium. 


Po upewnieniu siy; ze rue rna wiycej pyt311 pani Dyrektor Anna Ramczuk zamknyla dyskusjy 
publiczn'} 0 godzinie 12 15 

Ustalenia z dyskusji: 
Uczestrticy dyskusji zapoznali siy z ustaleniami przyjytymi w projekcie zrniany 
studium i procedur'} jego sporz'}dzania. 
Nie podjyto rozstrzyglliyc w zakresie dyskutowanych zagadnieiJ. - mozliwosc 
wprowadzenia zrnian w projekcie zostanie przeanalizowana na etapie 
rozpatrywania uwag. 

Protokol sporz'}dzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczeniem: 

1) dla Prezydenta Miasta; 

2) do dokumentacji planistycznej; 

3) do pubIicznego wgl'}du. . 


Protokol zawiera 5 ponumerowanych stron. 

Rzeszow, 7 listopada 2017 r. 

d!!.«X/4~6:;;L
(podPilos"~;:~~~qdzajqcej protok6l) 
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